
 

 

Vätternvattens story 
 

Det är lätt att ta vatten för givet. Varje år gör genomsnittssvensken 
av med 50 000 liter dricksvatten. En så naturlig del av våra liv att vi 
inte ens reflekterar över den. Men vatten är ingen självklarhet. 
 
I takt med att vår region växer behöver vi modernisera och investera i 
en ny dricksvattenlösning. Det handlar lika mycket om att kunna 
fortsätta hålla en god kvalitet, som att trygga morgondagens behov. 
Vatten är vårt viktigaste livsmedel och ett måste för varje väl 
fungerande samhälle. 
 
Efter ett decennium av förarbeten och utredningar har vi landat i 
Vätternvatten. En trygg och klimatsmart lösning för dagens 
medborgare och framtidens generationer. Just därför finns vi, så att 
du kan ta vattnet för givet, även imorgon. 


